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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Oldřichov v Hájích 
 
Datum jednání:  25. 9. 2023 
Místo jednání:  Sál restaurace BESEDA v Oldřichově v H. 
Začátek jednání:  18:00    Konec jednání: 19:22 
Počet přítomných členů ZO:  7                            Omluveni:  0    
Neomluveni:   0                Hosté:    0  
 
Starostka obce provedla uvítání a zahájení jednání ZO. Zapisovatelem pověřila Jiřinu Vávrovou 
a jmenovala ověřovatele zápisu J. Tichého a R. Šarapatku. 
Dále starostka obce konstatovala, že na základě presenční listiny ZO je přítomna nadpoloviční 
většina členů ZO, a tudíž je zasedání usnášeníschopné. Připomínky k zápisu z posledního 
zasedání ZO nebyly žádné.  
 
 
ZO schválilo program jednání. 
Program jednání:  
 
  

1) Zpráva KV  
2) Zpráva FV 
3) Úprava 1. zprávy o uplatňování územního plánu Oldřichov v Hájích včetně 

Pokynů pro zpracování 1. změny územního plánu Oldřichov v Hájích 
4) Obecně závazná vyhláška obce Oldřichov v Hájích o místním poplatku ze psů 
5) Rozpočtové opatření č. 4/2023 
6) Participativní část rozpočtu obce Oldřichov v Hájích na rok 2024 „Oldřichovská 

stovka“ 
7) Sociálně kulturní výbor – nová členka a její odměna 
8) Dodatek č. 1 k dokumentu Program rozvoje obce 
9) Plán zimní údržby 
10) Záměr zřídit příspěvkovou organizaci obce_ZŠ a MŠ Oldřichov v Hájích 
11) Záměr odkoupit část pozemku p.č. 1640/2 
12) Různé 
13) Závěr                                                                                         

                                                                             
 

Hlasování o programu 
jednání Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 1) Zpráva kontrolního výboru  
Předkládá Jana Hodačová 
  

Důvodová zpráva: 
KV se nesešel. 
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Bod 2) Zpráva finančního výboru  
Předkládá Radim Šarapatka 
  

Důvodová zpráva: 
FV se nesešel.  
 
Bod 3) Úprava 1. zprávy o uplatňování územního plánu Oldřichov v Hájích včetně Pokynů 
pro zpracování 1. změny územního plánu Oldřichov v Hájích 
 
Předkladatel: Jana Šťastná, DiS.  
 

Důvodová zpráva: 
Zastupitelstvo obce Oldřichov v Hájích na svém zasedání, které se konalo 27. 3. 2023, schválilo 
usnesením č. 48/4/2023 Zprávu o uplatňování územního plánu Oldřichov v Hájích včetně 
pokynů pro zpracování změny. č. 1. Na základě této zprávy se má pořídit změna územního 
plánu, pro kterou jsou požadavky na řešení uvedeny v pokynech pro zpracování změny č. 1 
územního plánu. Ty v kapitole A1 bodě 19 obsahují individuální návrhy na změnu územního 
plánu. Jelikož zastupitelstvo obce na svém zasedání, které se konalo 28. 8. 2023, schválilo 
rozdělení návrhu č. 21, bylo nutné tuto úpravu promítnout i do pokynů pro zpracování změny 
č. 1. Úprava byla provedena na straně 14 Pokynů, kde byla vypuštěna původní karta návrhu č. 
21, která byla zaměněna za kartu návrhu č. 21a a 21b. Tuto úpravu pokynů musí zastupitelstvo 
obce schválit. Schvaluje ji v rámci upraveného návrhu 1. zprávy o uplatňování územního plánu 
Oldřichov v Hájích.  
Příloha usnesení: 
•  upravená 1. zpráva o uplatňování územního plánu Oldřichov v Hájích včetně Pokynů 
pro zpracování 1. změny územního plánu Oldřichov v Hájích 
 
Rozprava:  

J. Šťastná připomněla, o co v tomto návrhu na změnu územního plánu (dále jen „ÚP“) jde. 
R. Šarapatka se ptal, co bude dál. J. Šťastná zrekapitulovala, jak bude zpracování změny ÚP 
probíhat. Firma Saul nejprve převede ÚP do jednotného standardu a pak dojde na zapracování 
změn.  
R. Šarapatka uvedl, že pokyny obsahují návrhy na obecné regulativy (max.počet domů na 
ploše, max. výšky budov ad.), které má zpracovatel připravit do bodů a ty by se měly se 
zastupiteli pak znovu projednat vč. možných variant. 
J. Šťastná se domnívá, že jsme je už schvalovali a že to zjistí. J. Tichý řekl, že k pokynům ke 
zpracování ÚP má výhrady a že jsme je ještě neschvalovali. 
 

USNESENÍ č. 112/9/2023  

Zastupitelstvo projednalo a schvaluje upravený návrh 1. zprávy o uplatňování územního plánu 
Oldřichov v Hájích včetně Pokynů pro zpracování 1. změny územního plánu Oldřichov v Hájích 
ve znění přílohy tohoto usnesení, která je jeho nedílnou součástí. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 (J.Tichý) 

 
Bod 4) Obecně závazná vyhláška obce Oldřichov v Hájích o místním poplatku ze psů 
Předkladatel: Jana Šťastná, DiS.  
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Důvodová zpráva: 
Z důvodu novelizace zákona č. 565/1990 Sb. o místních poplatcích, kde se změnila procesní 
ustanovení, je nutné tyto změny promítnout i do obecních vyhlášek. 

 

Rozprava:   

J. Šťastná vysvětlila, proč je potřeba vyhlášku změnit, a že v nově navržené vyhlášce je 
stanoven poplatek za jednoho psa 60Kč, za druhého a každého dalšího psa také 60 Kč a pro 
seniory 30 Kč za každého psa.   

USNESENÍ č. 113/9/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Oldřichov v 
Hájích o místním poplatku ze psů č. 2/2023. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 5) Rozpočtové opatření č. 4/2023 
Předkladatel: Jana Šťastná, DiS. 
 
Důvodová zpráva: 
Rozpočtové opatření č. 4 roku 2023 ohledně úprav položek rozpočtu – příjmy z lesů, prodej a 
pronájem pozemků, finanční dary. Výdaje se navyšují o výdaje za opravu vodovodu, materiál 
na sběrné místo, úpravu prostranství, sochy a nové PC knihovny.  

Rozpočtové opatření č. 4/2023 přikládám v příloze. 

Rozprava:   

Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka. 
 

USNESENÍ č. 114/9/2023  

ZO projednalo a schvaluje Rozpočtové opatření č. 4/2023, které navyšuje schválený rozpočet 
v příjmech a výdajích o 266 400,- Kč. Financování se nemění. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 6) Participativní část rozpočtu obce Oldřichov v Hájích na rok 2024 
Předkladatel: Jana Šťastná, starostka obce 
 
Důvodová zpráva: 
Participativní část rozpočtu umožňuje, aby se občané zapojili do rozhodování o rozvoji své 
obce. Zastupitelstvo vymezí část peněz z ročního rozpočtu, obyvatelé pak podávají návrhy, co 
by se za tyto peníze mělo v obci v následujícím roce vylepšit. Pro rok 2024 je participativní část 
rozpočtu navržena ve výši 100 000,- Kč. 

Participativní část rozpočtu – pravidla  

1. Návrhy: 

a) nesmí porušovat platné právní předpisy ČR a EU 

b) musí být podávány na investiční a neinvestiční akce 
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c) investiční a neinvestiční akce musí být realizovány ve veřejném prostoru (veřejných 
prostranstvích) na území obce Oldřichov v Hájích 

d) investiční a neinvestiční akcí se rozumí provedení stavební nebo jiné činnosti vedoucí k 
pořízení nového či zhodnocení stávajícího movitého nebo nemovitého majetku obce 
Oldřichov v Hájích 

2. Obec zveřejní výzvu k podání návrhů: 

a) na internetových stránkách obce 

b) na úředních deskách 

c) systémem Munipolis 

termín: do 10. října 2023 

3. Návrhy mohou občané posílat: 

a) písemně na adresu: Obecní úřad Oldřichov v Hájích, Oldřichov v Hájích 151 

b) e-mailem na adresu: starosta@oldrichov.cz 

c) osobně na OÚ Oldřichov v Hájích 

navrhovatel musí uvést své jméno, bydliště a telefon či e-mail 

termín: do 15. ledna 2024 

 

4. Došlé návrhy posoudí zastupitelstvo obce z hlediska: 

a) majetkových vztahů 

b) finanční náročnosti 

c) právních předpisů 

d) možného technického řešení 

e) termínu realizace 

f) plánování a budoucnosti obce 

a rozhodne o zařazení návrhů do ankety. 

termín: do 1. února 2024 

 

5. Oznámení o konání ankety a představení (seznam) návrhů, které jsou do ní zařazeny, bude 
zveřejněno: 

a) na internetových stránkách obce 

b) na úředních deskách 

c) v informačním systému Munipolis 
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termín: do 9. února 2024 

 

6. Anketa proběhne na OÚ Oldřichov v Hájích a v systému Munipolis 

- v anketě mohou hlasovat občané obce Oldřichov v Hájích, kteří jsou k prvnímu dni hlasování 
starší 15 let; hlasující označí na anketním lístku jeden návrh a vhodí jej do zapečetěné hlasovací 
schránky; anketní lístek, v němž bude označeno více návrhů než jeden, je neplatný; hlasování 
proběhne také elektronicky v systému Munipolis. Nelze hlasovat zároveň elektronicky i 
papírovou formou.  

Hlasování proběhne od 9. února do 15. března 2024. 

Hlasovací schránku otevře a sčítání hlasů pro jednotlivé návrhy provede starostka obce 
společně s místostarostkou a případně dalšími členy ZO, pokud budou chtít. Zároveň bude 
vyhodnoceno hlasování v systému Munipolis. 

termín: do 22. března 2024 

 

7. Zastupitelé odsouhlasí realizaci projektů  

-  projekty budou seřazeny podle počtu hlasů až do celkové částky určené k rozdělení 
(participativní části rozpočtu). V případě rovnosti počtu hlasů bude upřednostněn projekt, 
který je vzhledem k finančnímu limitu možné realizovat. V případě možnosti realizace více 
projektů se shodným počtem hlasů rozhodne o pořadí los. 

termín: do 31. března 2024 

Rozprava:   

J. Vávrová upřesnila změny oproti loňskému roku. 
 

USNESENÍ č. 115/9/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje pravidla a výzvu pro participativní část rozpočtu 
obce Oldřichov v Hájích na rok 2024. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 7) Sociálně kulturní výbor – nová členka a její odměna 
Předkladatel: Jiřina Vávrová, místostarostka obce  
 

Důvodová zpráva: 
Paní Jana Hodačová podala rezignaci na funkci člena sociálně-kulturního výboru. Na její místo 
navrhuji paní Ivannu Batunovou, která s nominací souhlasí. 

Rozprava:   

Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka. 
 

USNESENÍ č. 116/9/2023  



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE OLDŘICHOV V HÁJÍCH 

6 

 

ZO projednalo a schvaluje nového člena sociálně-kulturního výboru – paní Ivannu Batunovou, 
která nahradí paní Janu Hodačovou. ZO schvaluje odměnu nové člence výboru ve výši 500,-
Kč/měsíčně od 25. 9. 2023 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 8) Dodatek č. 1 k dokumentu Program rozvoje obce (PRO) 
Předkladatel: Jana Šťastná, DiS. 
 
Důvodová zpráva: 
Na základě vývoje situace, demografického výhledu a nových zákonem daných povinností o 
zajištění vzdělávání dětem od třech let věku, obec Oldřichov v Hájích zvažuje zřídit 
příspěvkovou organizaci ZŠ a MŠ Oldřichov v Hájích a umožnit vzdělávání ve své obci. Toto je 
nutné zohlednit v Programu rozvoje obce.  

Rozprava:   

J. Šťastná vysvětlila, proč je potřeba udělat tuto aktualizaci PRO.  

 

USNESENÍ č. 117/9/2023  

ZO projednalo a schvaluje Dodatek č. 1 k dokumentu Program rozvoje obce Oldřichov v Hájích 
na období 2023-2029. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 (J. Tichý) 

 
 
Bod 9) Plán zimní údržby 
Předkladatel: Jana Šťastná, DiS.  
 

Důvodová zpráva: 
Obec má schválený plán zimní údržby ze dne 25. 10. 2021. Jelikož vypršela platnost smlouvy s 
dodavatelem, který zajišťoval zimní údržbu a obec zvažovala zajistit i sypání, byl plán zimní 
údržby doplněn o možnost sypání. Ostatní zůstává beze změny. Pro rok 2023-2024 bude 
jednorázově zasmluvněn dodavatel zimní údržby pan Urban. 

Rozprava:  

J. Šťastná informovala, že se do výběrového řízení, které Obec vyhlásila, nikdo nepřihlásil. 
Konzultovala problematiku zimní údržby se starosty obcí obdobné velikosti. V těchto obcích je 
běžné, že dodavateli zimní údržby dávají cca 25 tisíc měsíčně+motohodiny. S R.Urbanem se 
domluvila na tuto sezónu na 20 000,- Kč paušálu měsíčně + 820 Kč/motohodinu.  
R. Šarapatka se ptal, jestli ještě máme čas na další výběrové řízení a jestli budeme řešit sypání 
nákupem nástavce na stroj, který obec má. J. Šťastná řekla, že sypání konzultovala s Liborem 
Práčem, který stroj obsluhuje a L. Práč se vyjádřil, že to je vratké a že si neumí představit, že 
by s tím ještě sypal.  
R. Šarapatka se ptal, jestli v ostatních obcích třeba nemají vlastní traktor a neprohrnují si sami. 
J. Šťastná řekla, že např. Hejnice, respektive větší obce mají vlastní techniku. Diskuse o sypání 
a variantách řešení zimní údržby pokračovala s tím, že pro tuto sezónu máme vyřešeno 
napřímo s R. Urbanem a máme jeden rok na to, abychom vyřešili dlouhodobější řešení. 
 

USNESENÍ č. 118/9/2023  
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ZO projednalo a schvaluje plán zimní údržby pro rok 2023-2024. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 10) Bod č. 10 pod názvem 
Záměr zřídit příspěvkovou organizaci obce_ZŠ a MŠ Oldřichov v Hájích 
Předkladatel: Jana Šťastná, DiS.  
 

Důvodová zpráva: 
Na minulém jednání ZO byly zastupitelům představeny plány reorganizace funkčnosti 
jednotlivých obecních budov. S nájemníky přízemních bytů na poště již byl plán konzultován, 
schválili jsme si úpravy budov Besedy, samoobsluhy i O Ú. Schválili jsme zřízení dětské 
skupiny, a ještě je pro pořádek potřeba schválit zřízení základní pětileté školy. S tím souvisí 
rekonstrukce obecního úřadu.  

Rozprava:  

J. Tichý řekl, že mu není jasná předložená analýza demografického vývoje. Zásadně nesouhlasí 
se zřízením ZŠ na obecním úřadu. Prohlédl si územní plán, jak to tady bude dál s vývojem, 
máme málo ploch pro výstavbu nových domů. Podle jeho názoru přirozená migrace přestane 
mít kladná čísla, pochybuje, že bude dostatek dětí pro další období. Vidí to jako zátěž do 
budoucna, co se týče provozních nákladů na školu. Má obavy z trvalého zatížení rozpočtu 
obce. J. Tichý řekl, že přestěhováním OÚ do přízemí bývalé pošty přijde obec o příjmy ze dvou 
nájemních bytů.  

J. Duda řekl, že se posouvá věková struktura obyvatelstva a samozřejmě, že když někdo zemře, 
bude nemovitost obsazena, takže se nemusí stavět nové domy a od toho odvozovat, že bude 
nedostatek dětí. Provizorní varianta dočasná stavba ve formě kontejnerů s sebou nese opět 
provozní náklady.  

D. Senohrábek řekl, že než vlastní škola v Oldřichově, tak mu větší smysl dává investovat do 
rozšíření kapacity školy v Mníšku.  

J. Šťastná řekla, že investovat peníze do budovy v cizí obci jí smysl nedává, zvlášť když 
rekonstrukce obecních budov, zejména OÚ, je nevyhnutelná. J. Šťastná zrekapitulovala, o čem 
se hovořilo na minulém jednání ZO: provozní náklady na ZŠ obcí, kde jsme se poptávali, se 
pohybují od 0.5-1.5 mil Kč. Proběhly konzultace s projektanty. Přemýšleli jsem i nad výstavbou 
nové budovy na Másláku, což je velmi nákladná varianta a zejména časově náročná. Proč 
stavět novou budovu, když tady máme 4 budovy, které jsou v hrozném stavu. V budově OÚ 
neplánujeme žádné nevratné změny, přibude několik záchodů. Na OÚ jsou neúnosné stropy, 
elektrika je ve stavu, že už se na ní nedá udělat revize atd. V Mníšku se chystá velká výstavba 
v areálu bývalé chemičky, MŠ v Mníšku má aktuálně 12 míst, převis do ZŠ je obrovský, kapacita 
jídelny už nestačí. Jsme v obdobné situaci jako Šimonovice, které to řešily před pár lety. Nájmy 
a úhrada za teplo ze zmiňovaných dvou nájemních bytů jsou velmi nízké, nejsou to pro obec 
bůhvíjaké příjmy, takže je zbytečné se tím ohánět. I Raspenava má 28 dětí v 1. třídě, Liberec 
má 88% naplněnost škol a uzavírá se před dětmi z jiných obcí. Škola a dětská skupina 
významně obohatí společenský život v obci. Situaci s nedostatkem míst ve škole bylo potřeba 
řešit už nejméně před 5 lety.  

J. Duda řekl, že to je typický případ, jak se to leta odkládalo, demografické křivky jsou leta 
známé. Celorepublikově to je podceněný problém. Dále se diskutoval 2. stupeň.  
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R. Šarapatka řekl, že malé obce jako jsme my mají většinou malotřídky, na druhý stupeň děti 
často  odchází na sportovky, na gymply. Druhý stupeň v našich podmínkách nezvládneme, ale 
ulevíme alespoň tím prvním stupněm především mníšecké škole Druhostupňové děti se dokáží 
bez problémů dostat do škol veřejnou dopravou.  

 

USNESENÍ č. 119/9/2023  

ZO projednalo a schvaluje zřídit příspěvkovou organizaci ZŠ a MŠ Oldřichov v Hájích. 

Pro: 5 Proti: 1 (J. Tichý) Zdržel se: 1 (D. Senohrábek) 

 
Bod 11) Záměr odkoupit část pozemku p.č. 1640/2 
Předkladatel: Jana Šťastná, DiS.  
 

Důvodová zpráva: 
Obec již část pozemku koupila. Do budoucna by bylo dobré dokoupit podobně velkou část 
pozemku. Jedná se o dobrou lokalitu, kde by se mohlo dětské hřiště postupně zvětšovat. Prvky 
mají vysoké nároky na dopadové plochy a bezpečnostní zóny. V budoucnu by se na pozemek 
dala doplnit trampolína nebo lanová dráha, příp. pumptrack.   

Rozprava:   

J. Šťastná představila úvahy na zvětšení plochy vedle nového hřiště. D. Senohrábek se ptal na 
cenu. J. Šťastná řekla, že zatím projednáváme záměr dokoupit další část pozemku, že po 
projednání na správní radě ekocentra tyto informace samozřejmě doloží.   
 

USNESENÍ č. 120/9/2023  

ZO projednalo a schvaluje záměr koupi části pozemku p.č. 1640/2 o velikosti cca 800 m2 od 
Ekocentrum Oldřichov v Hájích, z.ú. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 12) Různé 
Předkladatel: Jana Šťastná, DiS.  
 

a) Oprava podlahy sál Besedy 

 

Důvodová zpráva: 
V květnu 2023 došlo k poškození podlahy na spodním sálu – konkrétně k vytvoření rýh při hře 
dětí na nějaké kárce. Uživatel sálu přišel s návrhem, že by škodu uhradil ze své pojistky. Je nyní 
na obci, aby zvolila způsob, jak si škodu nechá uhradit.   
 
Rozprava:   

J. Šťastná se sešla s odborníkem na parkety, jeho odhad na přebroušení a přelakování je cca 
200 tisíc Kč, ti, co měli sál pronajatý, budou hradit škodu z pojistky. Pojišťovna má odhad cca 
150 tisíc, podlahář 200 000 Kč. J. Šťastná upozornila na velké spáry mezi parketami, které 
mohly vzniknout tím, jak bylo na sále neustále přetopeno. Toto rozporoval J.Tichý i 
R.Šarapatka s tím, že ty spáry zde byly i dříve. Diskuse, zda si obec nechá jen vyplatit peníze za 
vzniklou škodu dle odhadu pojišťovny, nebo necháme přebrousit a navoskovat parkety v celé 
dolní části sálu. J. Hodačová řekla, že tady budou děti cvičit, takže je pro přebroušení. Shoda, 
že necháme parkety přebrousit a navoskovat. 
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USNESENÍ č. 121/9/2023  

ZO projednalo a schvaluje opravu podlahy spodní části obecního sálu spočívající v obroušení 
a natření s tím, že část nákladů uhradí pojišťovna strany, která podlahu poškodila a zbylou 
část obec.  
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 (R. Šarapatka) 

 
b) zrušení Obecně závazné vyhlášky Obce Oldřichov v Hájích č.3/2020 s místním poplatku za 
užívání veřejného prostranství 
 
J. Šťastná řekla, že jsme konzultovali s paní účetní, zda tuto vyhlášku reálně využíváme.  
 

USNESENÍ č. 122/9/2023  

ZO projednalo a schvaluje zrušení závazné vyhlášky Obce Oldřichov v Hájích č.3/2020 o 
místním poplatku za užívání veřejného prostranství. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
c) cena za litr komunálního odpadu 
J. Šťastná navrhla 0,80 Kč/l a postupně se ptala jednotlivě zastupitelů na jejich názor. J. Tichý 
řekl, že se k tomu minule nemohl vyjádřit, takže se k tomu nebude vyjadřovat ani teď. J. 
Šťastná řekla, že J. Tichého vyzývala, aby se zapojil do pracovní skupiny, která se odpady 
zabývala, ale odmítl.  
 

USNESENÍ č. 123/9/2023  

ZO projednalo a schvaluje cenu za svoz komunálního odpadu ve výši 0,80 Kč/litr. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 (J. Tichý) 

 
 
 
Diskuse a závěr: 
 

• I. Batunnová řekla, že je problém s mobilním signálem. J. Šťastná už komunikovala 
s Českým telekomunikačním úřadem, stěžovala si i na O2, technici přijeli, změřili, 
poslali analýzu, že prý tady není žádný problém. Dnes mluvila s pánem, který to 
vyjádření poslal, a ten řekl, že máme najít konkrétní místa, kde signál není, je možné 
na ta místa poslat měřič, změřit to, abychom měli něco v ruce. 

• Paní Horáková se ptala, kdy se bude vykupovat pozemek pod chodníkem. J. Šťastná 
řekla, že výkup pozemků probíhá, že zjistí u paní Wünschové, proč to ještě u Horáků 
není vyřešeno. J. Kosek řekl, že také ještě nemají vykoupeno, ale mají tam zástavu.  

 
 
Zapsala:    J. Vávrová   …….…………………… 
Správnost zápisu ověřili: J. Tichý  …………………..…….…….. 

R. Šarapatka  ……..…....…………… 
Jana Šťastná 
starostka obce 
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